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Abstract (en)
The invention relates to an espagnolette fastening having a slot/stud-controlled bolt (22), to which a press-back stop activated in the closing
position is assigned, and proposes, for the purpose of achieving a simple design along with a high safety value, that the stud (20) slot-guided in
the lock cover and lock bottom (10) pass through a control recess (24) of the bolt (22) and be taken up as a result of the positive engagement of an
espagnolette recess (21). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Treibstangenverschluß mit schlitz/zapfengesteuertem Riegel (22), dem eine in Schließstellung in Wirkung tretende
Rückdrücksperre zugeordnet ist und schlägt zwecks Erzielung eines einfachen Aufbaues bei hohem Sicherheitswert vor, daß der in Schloßdecke
und Schloßboden (10) schlitzgeführte Zapfen (20) eine Steuerungsausnehmung (24) des Riegels (22) durchsetzt und durch formschlüssigen Angriff
einer Treibstangen-Ausnehmung (21) mitgeschleppt ist. <IMAGE>
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